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 TAUTSAIMNIECĪBAS UN VIDES KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS 
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2023.gada 14.jūnijā                                                                                                 Nr. 7 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēdi atklāj plkst. 09:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par 20.04.2023. iesnieguma “Par ceļa posma “Stekentava – Pērkoni” stāvokli” un 

24.04.2023. iesnieguma “Par Tutinavas ceļa stāvokli” izskatīšanu. 

2. Par saistošajiem noteikumiem “Par rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas kārtību 

Balvu novadā” (informatīvs). 

3. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves fonda Balvu ielas posma 

seguma atjaunošanai un ūdens atvades sistēmas sakārtošanai Kubulu pagastā Balvu 

novadā. 

4. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no pašvaldības ceļu/ielu rezerves fonda projekta 

“Kubulu ciema ielu pārbūve” īstenošanai. 

5. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Rugāju pagasta nekustamā īpašuma “Skaras” zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 3874 017 0002, un nekustamā īpašuma “Cīrulīši” 

zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 3874 017 0003. 

6. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Šķilbēnu pagasta nekustamā īpašuma “Skaidrības” 

zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 3882 004 0021. 

7. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Šķilbēnu pagasta nekustamā īpašuma “Līči” zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 3882 004 0094. 

8. Par medību tiesībām Vilmāram Šakinam Briežuciema pagasta un Lazdulejas 

pagasta nekustamajos īpašumos. 
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9. Par rezerves zemes fonda zemes vienības piekritību Balvu novada pašvaldībai, 

zemes vienības Žīguru pagastā, Balvu novadā sadali, nosaukuma “Piekraste” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai. 

10. Par zemes vienību apvienošanu Rugāju pagastā, Balvu novadā, zemes vienības 

atzīšanu par starpgabalu, jauna īpašuma izveidošanu, nosaukuma “Stārķi” 

piešķiršanu un nodošanu atsavināšanai. 

11. Par grozījumu Balvu novada domes 2018.gada 22.novembra lēmumā “Par 

nedzīvojamo telpu Stacijas ielā 19, Balvos, Balvu novadā nomas līguma 

pagarināšanu”. 

12. Par grozījumiem Balvu novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par 

nekustamā īpašuma izveidošanu, nosaukuma “Verpuļeva 41” un adreses 

piešķiršanu zemes vienībai Balvu pagastā, Balvu novadā, un nekustamā īpašuma 

nodošanu atsavināšanai”. 

13. Par nekustamā īpašuma “Ķirsīši” Balvu pagastā, Balvu novadā izveidošanu un 

nodošanu atsavināšanai. 

14. Par nosaukuma “Celmiņi” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Susāju pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai. 

15. Par nekustamā īpašuma “Mežrozītes”, Bērzkalnes pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai. 

16. Par nosaukuma “Ezermala 30” un adreses piešķiršanu nekustamajam īpašumam 

Kubulu pagastā, Balvu novadā un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai. 

17. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Bērzpils pagastā, Balvu novadā, nosaukuma 

“Jaunupīte” piešķiršanu un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai. 

18. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves fonda autoceļa Bērzkalne-

Ploskena remontam. 

 

Papildus darba kārtībā: 

19. Par atļaujas izsniegšanu SIA “WAKE UP” izmantot pašvaldībai piederošo pontonu 

iznomājamā ūdensmotocikla novietošanai un braukšanas zonas iezīmēšanu. 

20. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no pašvaldības ceļu/ielu rezerves fonda “Autoceļa 

Briežuciems-Baltinava paskaidrojuma raksta izstrādei”. 

21. Par autoceļa "Rugāji-Tikaiņi" pārbūvi. 

22. Par Balvu pilsētas notekūdeņu attīrīšanas iekārtu (NAI) (informatīvs). 

 

Sēdi vada – Jānis Trupovnieks 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Iveta Arelkeviča, Domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, 

Domes priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs 

 

Ieinteresētās personas: 

Izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, 

izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis 
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Bubnovs, Atbalsta māja „Brīvupes“ valdes locekle Ingrīda Supe, Kubulu pagasta pārvaldes 

vadītājs Artūrs Luksts  

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Zvērināts advokāts Gatis Gailis, Jānis Kauranens, Juriskonsults Iveta Kokoreviča, deputāts 

Ruta Cibule, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietnieks Mareks Šubenieks, Balvu 

novada Pašvaldības policijas vecākais inspektors Vitālijs Vilciņš, Juridiskās nodaļas vadītājs 

Ilona Blūma, Attīstības plānošanas nodaļas Teritorijas plānotājs Valda Vancāne, vecākais 

juriskonsults Juris Annuškāns, nekustamā īpašuma speciāliste Inese Kaņepe, Būvvaldes 

pašvaldības iestādes vadītāja Anita Avotiņa, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Pugača, 

Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Balvu pilsētas pārvaldes vadītāja 

Maruta Castrova, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Irēna Začeva, Attīstības 

plānošanas nodaļas projektu vadītāja Lonija Melnace, Balvu novada Pašvaldības policijas 

vadītāja Rita Kravale, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Tehniskā nodaļas 

komunālinženieris Jānis Morozovs, deputāts Aldis Bukšs (bez balss tiesībām), Kancelejas un 

personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, domes priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs (atrodas 

komandējumā-balso attālināti) 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Aldis Bukšs (piedalās attālināti-bez balss tiesībām), deputāts Anita 

Kokoreviča, deputāts Aigars Pušpurs – tiešā darba pienākumu dēļ 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtību. Komitejas locekļi apstiprina 

papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtību 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Aicinājums 16.jautājumu 

"Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves fonda Balvu 

ielas posma seguma atjaunošanai un ūdens atvades sistēmas 

sakārtošanai Kubulu pagastā Balvu novadā" izskatīt kā 3.darba 

kārtības jautājumu un 18. jautājumu "Par finanšu līdzekļu piešķiršanu 

no pašvaldības ceļu/ielu rezerves fonda projekta “Kubulu ciema ielu 

pārbūve” īstenošanai" izskatīt kā 4.darba kārtības jautājumu. Aicina 

apstiprināt šo izteikto priekšlikumu, par ko komitejas locekļi nobalso 

ar 4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs Maksimovs, Jānis 

Trupovnieks) balsīm par, pret-nav, atturas-nav. Priekšlikums tiek 

atsbalstīts. Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību kopumā. Sāk 

izskatīt darba kārtības jautājumus. 

https://us06web.zoom.us/
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par 20.04.2023. iesnieguma “Par ceļa posma “Stekentava – Pērkoni” stāvokli” un 

24.04.2023. iesnieguma “Par Tutinavas ceļa stāvokli” izskatīšanu. 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo un sīkāk paskaidro par saņemto iesniegumu no fiziskas personas, 

kuru pārstāv zvērināts advokāts Gatis Gailis, kurā tiek lūgts izskatīt 

ceļa posma Stekentava-Pērkoni stāvokli. Nolasa iesniegumu, lai 

saprastu kopējo situāciju. Šobrīd lūdz zvērinātam advokātam sniegt 

informāciju, vai ir kaut kas piebilstams šajā sakarā, vai pārstāvis ir 

lūdzis sniegt kaut kādu informāciju šajā sakarībā. 

Izsaka viedokli Gatis 

Gailis: 

Skaidro, ka fiziska persona, kas minēta iesniegumā ir Tālis Korlašs, 

kas netiek pieminēts, bet savu pieteikumu uztur pilnā apjomā un lūdz 

to realizēt dzīvē. Skaidro, ja ir kādi jautājumi, tad ir gatavs uz tiem 

atbildēt, bet lūgums paliek nemainīts, jo uzskata, ka tas ir nepieciešams 

netikai iesniegumā minētajai fiziskai personai, bet visiem Balvu 

novada iedzīvotājiem. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka papildus lūgtu sniegt informāciju sadalot to divās daļās - 

vai zvērināts advokāts ir informēts par šī ceļa stāvokli, kāds ir šī brīža 

ceļa stāvoklis. 

Izsaka viedokli Gatis 

Gailis: 

Skaidro, kāds ir šodien - 14.jūnijā šis ceļa stāvoklis īsti nezin, bet 

fiziska persona, kas to lieto ikdienā saka, ka tas ir ļoti atkarīgs no gada 

laika- īpaši švaks, praktiski neizbraucošs un auto bojājošs tas ir gada 

laika mitrajos mēnešos un skaidro, mitrie mēneši ir tuvu 9 mēnešiem. 

Skaidro, ka tas nav tikai pilnvarotāja viedoklis un skaidro, ka ir 

iesniegts iesniegums arī no citas fiziskas personas un uzskata, ka, ja  

vairāk nekā viens iedzīvotājs raksta pašvaldībai, tad šī problēma ir 

aktuāla. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka vadības grožus komitejas vadīšanā turēs savās rokās. Lūdz 

I.Supei izteikties par savu iesniegto iesniegumu, savu redzējumu un 

savām problēmām. 

Izsaka viedokli Gatis 

Gailis: 

Skaidro, pirms I.Supe sāks runāt vēlētos, lai priekšsēdētājs izteiktos un 

sniegtu atbildi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Norāda, ka ir sēdes vadītājs un katram būs dots laiks izteikties, 

padiskutēt un apmainīties ar viedokļiem. 

Izsaka viedokli Ingrīda 

Supe: 

Skaidro, ka pārstāv nevis kā fiziska persona, bet gan kā Atbalsta mājas 

"Brīvupes" valdes locekle, ka šis iesniegums ir tapis vecāku vārdā. 

Skaidro, ka pati izmanto šo ceļa posmu daudz biežāk, bet lielākā sāpe 

ir par tiem bērniem un vecākiem, kas izmanto pakalpojumus Atbalsta 
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mājā "Brīvupes", līdz ar to šajā laika posmā, kad 2 gadus jau strādā, ka 

tas ir diezgan apgrūtinoši, kā arī tika minēts iepriekš nolasītajā 

iesniegumā, ka personīgi vairāk uztrauc bērnu drošība, kas nokļūst 

saņemt šīs mājas pakalpojumus. Skaidro, ka iesniegums noteikti ir 

izlasīts un to nebūtu nepieciešams atkārtot. Skaidro, ja ir kādi 

jautājumi, tad tos varētu nokomentēt un noprecizēt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka A.Lukstam kā Kubulu pagasta pārvaldes vadītājam arī 

būtu nepieciešams sniegt tīri informatīvi savu redzējumu par šī ceļa 

stāvokli un vispār Kubulu pagasta ceļu stāvokli un salīdzinoši sniegt 

savu skatījumu. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Skaidro, ka pagastā ir grants ceļi vairāk kā 50 km, kā arī vairāk kā 5 

km asfalta seguma ceļi, ka šo ceļu uzturēšanai ir nedaudz vairāk 40 

000 eur un ar šīm finansēm var ceļus nogreiderēt, patīrīt sniegu, ne jau 

tik daudz cik vēlas iedzīvotāji, bet iespēju robežās kaut ko jau var 

izdarīt, kā arī kaut ko var izdarīt kādā ārkārtas gadījuma situācijā. Par 

ceļu remontiem, asfaltu seguma uzklāšanu un dubulto virsmu 

uzlikšanu, ka tas ir cits finansējums, kas arī pagasta teritorijā notiek, 

ka šobrīd tiek remontēta Balvu iela, kur tiek mainīts asfalta segums. Ja 

jārunā konkrēti par šo ceļu, kura kopējais garums ir 5 km, ka šis ir 

viens no labākajiem pagasta granta ceļiem, bet to, ka to būtu 

nepieciešams uzlabot protams tam var piekrist, kā arī piekrīt tam, ka 

būtu nepieciešams uzlabot visus grants ceļus un par to arī ir runājis, ko 

arī prasa iedzīvotāji, ka visiem grants ceļiem būtu jābūt ar dubulto 

virsmu, jābūt ar asfaltu, bet tam visam ir nepieciešams finansējums. 

Pirmām kārtām kā pagasta pārvaldes vadītājs vēlētos savest kārtībā 

iesāktos darbus, sakārtot pagasta centru, kur dzīvo vairāk iedzīvotāju, 

kas arī ir lielākā pagasta daļa un tad tālāk arī varētu ķerties pie 

Stekentava- Pērkoni ceļa, tāda ceļa kā Gobusala-Gusnava, kas ir arī 

nozīmīgs ceļš, pie Stacija-Celmene ceļa, kas arī ļoti nozīmīgs un varētu 

būt, ka tuvākajā nākotnē būvēsies valsts ceļš Gulbene-Viļaka un šis 

ceļš varētu būt kā apbraucamais ceļš. Skaidro tā, ja būs nauda, tiks 

pagastam piešķirts finansējums tad tiks arī paveikti šie darbi- tiks 

saliktas dubultās virsmas, salikti asfalti un viss tiks sakārtots, ja nebūs 

naudas tad arī nevar paveikt nekādus darbus. Bet to, ka tas ir 

nepieciešams- piekrīt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka Jānis Bubnovs novadā ir atbildīgais par autoceļiem līdz ar 

to tiek dots vārds izteikties. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka vēlreiz vēlas atgādināt, ka 2022.gada septembrī tika 

apstiprināts Balvu novada pašvaldības grants ceļu izvērtēšanas 

nolikums, pie kā arī tiek strādāts. Ka grants ceļi novadā ir vairāk kā 

440 vienības ar kopējo garumu gandrīz 1000 km. Sīkāk paskaidro par 

kritērijiem, pēc kuriem vadās gradējot pašvaldības grants autoceļus. 

Skaidro, ka viens no šiem kritērijiem ir - cik daudz atrodas ekonomiski 

aktīvas vienības pie konkrēta autoceļa, tāpat arī tiek ņemts vērā- cik ir 

mājsaimniecības piegulošas konkrētam pašvaldības ceļam, kā arī tiek 

vērtēts šī ceļa savienotība ar augstāka līmeņa auto valsts ceļiem, kā arī 

tiek vērtēts vai pa ceļu tiek veikti skolēnu pārvadājumi, vai ir satiksmes 

autobusi, kā arī uzmanība tiek pievērsta ceļa stāvoklim, vai šajā ceļa 

posmā atrodas kāda no pašvaldības infrastruktūrām, kapsēta, vai 

attīrīšanas iekārtas, vai kādas citas infrastruktūras un dotajā momentā 

pie šī visa tiek strādāts un šī empīriskā daļa izņemot tehnisko stāvokli 
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tiek plānots, ka nākošajā komitejas sēdē deputāti par to tiks informēti, 

lai varētu redzēt šo kopējo novada skatu, kā tad gradētos pēc šiem 

kritērijiem pašvaldības ceļi novadā un smalkākā dalījumā pa 

pagastiem. Skaidro ka kopā ar pagasta pārvaldes vadītāju vēlētos 

uzklāt dubulto virsmu visiem grants ceļiem, jo apzinās to, cik grūti ir 

šajos mitrajos gadalaikos pārvietoties pa šiem grants ceļiem. 

Aicinājums būtu deputātiem pieturēties pie vienota koncepta, pie 

analīzes, neizraujot konkrētus ceļus ārpus konteksta, ārpus novada 

konteksta, ārpus attīstības vajadzībām. Ja šobrīd tiek runāts par šo 

konkrēto ceļu, tad dati liecina sekojošo, ka šajā ceļa atrodas viena 

ekonomiski aktīva vienība, pilsētas laukuma ceļa mijiedarbības šim 

ceļam ir konstatētas, skolēnu pārvadājumi gan netiek šeit veikti, ceļam 

piegulošas ir 20 viensētas, kā arī atrodas pašvaldības infrastruktūra-

kapsēta, satiksmes intensitāte pēc veiktajiem mērījumiem, kas ir 

iesniegta - diennakts vidējais satiksmes intensitātes rādītājs ir 95 

automašīnas, kas atbilsts D uzturēšanas klasei līdz 100 transporta 

vienībām. ja skatoties pagasta ietvaros gradāciju, tad jā, šis minētais 

pašvaldības autoceļš būs viennozīmīgi tabulas "5", bet, ja skatīties pēc 

satiksmes intensitātes, tad lielāka intensitāte ir 4 pagasta ceļiem, tad 

tas būs kā 5. pašvaldības infrastruktūra, ir 3 ceļiem piekļuve, tad 

viennozīmīgi šis ceļš būs gradējuma augšgalā, par viensētām tas būs 

3.pozīcijā un, ja tiek runāts par ekonomiski aktīvajām vienībām, tad 

tur ir nedaudz bēdīgāka situācija, jo no šī aspekta ir arī 3 pašvaldības 

ceļi, kur ir gan 5, gan 3, gan arī 7 ekonomiski aktīvās vienības. Tāda ir 

analīze par šo konkŗeto ceļu. Lūdz Kubulu pagasta pārvaldes 

vadītājam komentēt cik lieli ir iepriekš bijuši kapitālieguldījumi veikti 

šī autoceļa uzlabošanai. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Skaidro, ka šis ceļš iespēju robežās un pagasta finansiālu līdzekļu 

iespēju robežās nekādi pēdējos gados lieli rekonstrukcijas darbi nav 

veikti, bet tāpat ir uzlabots ar granti atsevišķās vietās, iespēju robežās 

ir greiderēts, tīrīts sniegs, tīrīti grāvīši- sāngrāvji, kur ir bijusi 

vajadzība. Skaidro, kā arī sākumā bija piebildis, ka šis ir pagasta pats 

labākais grants ceļš, ka pārējie ceļi ir daudz sliktākā stāvoklī, ka to ir 

nepieciešams sakārtot vēl labāku, to visi iedzīvotāji vēlas redzēt, jo 

katram iedzīvotājam savs ceļš ir tuvāks un katrs vēlas savu ceļu redzēt 

asfaltētu, ar dubulto virsmu, vai arī labākā stāvoklī un to viennozīmīgi 

saprot, ko arī iedzīvotāji ikdienā prasa un lūdz. Skaidro, ka vajadzību 

ir ļoti daudz, bet iespējas ir tādas, kādas tās ir. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ko ātrāk varētu darīt. Nezin, cik daudz vasaras periodā tiek 

strādāts pie atputekļošanas darbiem, ka šī gada laika apstākļos, tā ir 

ļoti liela problēma uz visiem ceļiem, bet īpaši piedomājot konkrēti par 

šo minēto ceļu, ka tas būtu ātrākais, ko varētu darīt, ziemā varbūt ir 

bijis tā, ka šis ceļš nav laicīgi un labi notīrīts, kas arī rada bīstamības 

apstākļus, ka to varētu arī pagasta pārvaldes vadītājs atbildēt, kā ir 

konkrētās situācijās, bet tomēr personīgi būtu par to, lai lēnām 

virzamies pēc šīs gradācijas uz ceļu sakārtošanu - to pašu divkāršu 

virsmas apstrādi, ka protams sākotnēji būtu jāveic visi sagatavošanas 

darbi sākot ar projekta izstrādi, bet no savas puses šobrīd tieši vasarā 

aicinātu uz atputekļošanas veikšanu un ziemā sekot, lai būtu šis ceļš 

laicīgi un kvalitatīvi iztīrīts. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka vēlas uzdod tikai 1 jautājumu un atvainojas par to, ja šis 

jautājums būs nekompetents. Skaidro, ka I.Supes iesniegums bija 

adresēts kā Sociālās komitejas priekšsēdētājai, tad no savas puses ir 

iepazinusies ar šo iesniegumu un skaidro, ka skatoties komitejas darba 

kārtībā redz 2 dažādus ceļa nosaukumus un vēlas saprast, vai visu laiku 

tiek runāts par vienu un to pašu ceļu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šobrīd tiek runāts par vienu un to pašu ceļu, bet kāpēc ir 

dažādi nosaukumi, to gan nevaram izdibināt, bet esam sapratuši to, ka 

tas ir viens un tas pats ceļš. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka ceļu reģistrā šis konkrētasi ceļš saucas "Stekentava-

Pērkoni", bet dzīvē to visi sauc par "Tutinavas ceļu". 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka visi ir uzklausīti un cer, ka ir sadzirdēti arī viedokļi. 

Izsaka viedokli Gatis 

Gailis: 

Uzsver to, ka visi vēl nav uzklausīti, ka viņam īsti izteikties netika dots 

vārds. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzsver to, ka sākumā tika minēts, ka tiek uzturēta prasība un komiteja 

to respektē un tika minēts tas, ka nekas cits nav pievienojams un lūdz 

ievērot disciplīnu un šo komiteju kārtību. 

Izsaka viedokli Gatis 

Gailis: 

Norāda to, ka šobrīd tiek liegts vārds. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Norāda to, ka tika minēts tas, ka tiek uzturēta prasība un to arī kā sēdes 

vadītājs saprot, ka ir piedalījies arī tiesas sēdēs, kur tiesnesim jāturpina 

vadīt sēdi un skaidro to, ka, ja zvērināts advokāts vēlas vēl izteikties, 

tad arī labprāt uzklausītu un sadzirdētu. 

Izsaka viedokli Gatis 

Gailis: 

Saka paldies visiem komitejas locekļiem un dalībniekiem, kas 

izskaidroja par ceļa tehnisko stāvokli un cik ceļi ir gari, bet netika 

sniegta atbilde pēc būtības un būtība ir, kad tas ceļš tiks salabots un 

atbilde bija tāda, ka tas tiks darīts tad, kad būs nauda, ka tā nav atbildes 

sniegšana pēc būtības un tā ir vispārīga atbilde - kaut kad, ka šāda 

atbilde neder un, ja šodien to nevar sniegt, tad varbūt varētu sagatavot 

dziļāku atbildi pēc būtības nākotnē, kaut kādā laika periodā, kad šis 

ceļš tiks savests tādā kārtībā, lai nebūtu sūdzības, piemēram tiks 

uzklāts asfalts vai tas ir nākošais gads, vai tā ir piecgade, vai 

septiņgade, lai ir kaut kāda tiesiska skaidrība, jo iespējams, ka varam 

visi atkal satikties pēc 5 gadiem un citā pašvaldības sastāvā un būs 

atkal tāds pats jautājums un atbilde- tad, kad būs nauda. Zinam, ka ir 

visādi projekti, kuros piedalās arī Balvu novada pašvaldība un no savas 

puses vajag iniciēt tādu iniciatīvu un piedalīties tajos, vai vēl kādos 

citos projektos, lai iniciētu ātrāku šī ceļa sakārtošanu, tas ir 1. 2. ir šī 

Atbalsta māja "Brīvupes", kas ir nepieciešama bērniem, kā arī šajā ceļa 

posmā, kā tika minēts ir 20 viensētas un šobrīd konkrēti pārstāv Tāli 

Korlašu, kas ir arī pazīstams uzņēmējs Balvos, kas gada laikā maksā 

ļoti lielus nodokļus Balvu novadam un no savas -advokāta puses 

uzskata, ka šī pozīcija un nostāja ir jārespektē un nevajadzētu pārstāvi 

pārtraukt un teikt, ka viņa laiks ir beidzies, jo šeit konkrēti neiet runa 

par personīgu interesi, vai komitejas priekšsēdētāja interesi, bet par 

Balvu iedzīvotāju interesi un tas ir svarīgi. Uzskata, ka šodien netika 

sniegta pilnīgi nekāda atbilde, ka tika saņemtas tikai atrunas- tad, kad 

būs nauda un tika nolasīta statistika un skaidro to, ka šādu atbildi- kā 

advokāts nevēlas saņemt, nepieņem un gaida citu atbildi. Sīkāk sniedz 
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viedokli attiecībā par pārējiem ceļiem - Kubulos, kur notiek ceļa 

remonts un tiek klāts asfalts, ka tas viss ir ļoti brīnišķigi un labi, bet ir 

vienas replika - tur kur ir gājēju ceļiņš, kas beidzas praktiski grāvī jeb 

bedrē, ja aizbrauktu un paskatītos, tad redzētu, ka gājēju ceļiņa finišs 

vispār ir neloģisks un uzskata, ka tam būtu jaāaiziet uz gājēju pāreju 

nevis izbeigties tukšā vietā, kāpēc šobrīd to min, jo tas ir bīstams 

bērniem, kā arī vecākiem cilvēkiem tumsā, kā arī cilvēkiem, kas 

brauks ar velosipēdu un kādreiz nenoreaģēs, ka tur būtu nepieciešams 

uzlikt vai sētiņu, vai kaut kādu brīdinājuma zīmi, ka gājēju ceļiņš 

beigsies grāvī. Skaidro, ka ceļu uzturētājiem un inženieriem noteikti ir 

vērts aizbraukt un paskatīties, lai nedod Dievs nenotiek kāda nelaime 

un nebūtu jāceļ prasība pret Balvu novada pašvaldību un 

amatpersonām, kas šo ceļu pieņēma vai būvēja. Šie ir galvenie 

argumenti, ko vēlājās no savas puses pateikt un pasakās par to, ka 

tomēr tika dots vārds un, ka šāda sākotnēja advokāta apraušana ir ne 

vietā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Pasakās advokātam par pamācību, bet norāda to, ka acīmredzot nezin 

lēmuma pieņemšanu un to, kā notiek darbs pašvaldībā. Ka sākumā 

kolēģi-deputāti izsakās par kādu lēmumu un tad notiek debates un 

spriešana par to, kādu ceļu iesim, kā tiks risināti uzdevumi, kā tiks 

izskatīti arī šie saņemtie iesniegumi. Ne jau kāds konkrēts deputāts 

savā vārdā pieņems kādus lēmumus un sniegs jums kaut kādu atbildi. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka advokātam droši vien bija jautājumi attiecībā uz to, ko 

nesaņēma atbildi uz iesniegumā minēto. Dažos teikumos vēlētos arī 

atbildēt un iespējams, ka arī jautājuma formā uz advokāta iesniegumā 

minētajiem faktiem. Skaidro par to, kas attiecas par rīcību un 

solījumiem no savas puses iedzīvotājiem un vēlētājiem vai ir 

maldinājis, vai arī rīcība ir bijusi prettiesiska to vērtēt patur advokāta 

ziņā. Ja tiek runāts par iesniegumā minēto televīzijas sižetu Atbalsta 

mājas "Brīvupes"atklāšanas laikā, kurā arī piedalījās pats un minēja to, 

ka uzņēmējs ir ieguldījis pietiekoši lielus līdzekļus konkrētajā 

uzņēmumā un Balvu novada pašvaldībai ir jāvievērš pastiprināta 

uzmanība šīs ielas sakārtošanā un vēlas vērst uzmanību tam, ka tur 

netika minēti konkrēti laika termiņi, veicamās darbības un šobrīd par 

to, kas tiek runāts- ne pārāk ekoloģiskā veidā, bet tas arī ir viens no 

veidiem, kā mēs varam par šo diskutēt. Iespējams, ka jūs kā pārstāvis 

esat informēts par to, ka vairākkārt ir runāts gan ar I.Supi kā Atbalsta 

mājas "Brīvupes" valdes locekli, gan arī ar šobrīd pārsāvēto fizisko 

personu un domā, ka ir advokāts informēts par šīm tikšanām un 

telefona zvaniem un kādus jautājumus no savas puses ir uzdevis un 

kādas atbildes ir sanēmis. Bet vēlas atkārtot un informēt, ka par šo 

minēto ceļu ir bijušas vairākas tikšanās arī ar pagasta pārvaldes 

vadītāju uz ko ir sniedzis tādu pašu informāciju, ko šodien ir sniedzis 

komitejas sēdē, ka šis ir viens no labākajiem pagasta grants ceļiem. 

Šobrīd tiek runāts par grants ceļu un protams mūsu dzīves kvalitātes 

standarti pieaug, jo mēs vēlamies vai nu asfaltu, vai nu dubulto virsmu, 

jeb cieto segumu atputekļošanu. Vēlas arī informēt advokātu un visus 

klātesošos par to, ka Balvu novada pašvaldība ceļu uzturēšanu 

atbilstoši normatīvajām prasībām ir uzticējusi prioritātes kā un ko darīt 

pagastu pārvaldēm. Skaidro, ka ir griezies par šo minēto ceļu un citiem 

ceļiem līdzīgos jautājumos uzklāt dubulto virsmu jeb cieto segumu 

pagasta pārvaldē, uz ko pagasta pārvaldes vadītājs ir sniedzis sekojošu 
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atbildi, par ko arī vairākkārt ir informēta pārstāvētā fiziskā persona, ka 

pēc pagasta pārvaldes vadītāja domām, ka šie ceļi, par ko tiek šodien 

runāts ir sekundāri attiecībā pret, ko arī šodien minēja savā sniegtajā 

informācijā, ka sākotnēji tiks saremontēts un uzklāta dubultā virsma 

Kubulu ciemā, kur ir lielāks iedzīvotāju blīvums un tad ķeramies pie 

nākošajiem ceļiem, par ko vairākkārt ir informējis uz, ko šī pārstāvētā 

persona vairākkārt ir lūgusi, ka varbūt tomēr var kaut kādus darbus 

uzsākt, vai uzbērt šķembas. Skaidro, ka pēc iepirkuma procedūras ir 

paredzētas arī grants šķembas un iespējami šim minētajam ceļam 

pašvaldība varētu uzklāt sliktākajos posmos, lai uzlabotu arī piekļuvi 

Atbalsta mājai "Brīvupes" un citām mājsaimniecībām, bet šīs šķembas 

netika iegādātas un šie darbi netika veikti, jo iestājās, sausums, tāpēc 

grūti piekrist šai pārstāvētai personai vai Jūsu- advokāta viedoklim, ka 

šeit ir saskatāma mana - kā pašvaldības domes priekšsēdētāja, vai 

Balvu novada pašvaldības prettiesiska rīcība un, ja ir konkēti iebildumi 

par normatīvo aktu neievērošanu attiecībā uz ceļu uzturēšanu, jā 

protams, kā tika minēts iepriekš, ka vēlētos, lai laicīgi viss būtu 

izdarīts, bet tad ir jājautā J.Bubnovam vai pagasta pārvaldes vadītājam, 

kāda tieši ir šī ceļa uzturēšanas kārtība pēc normatīvo aktu prasībām - 

cik bieži ir jāgreiderē un pie kādiem noteikumiem un cik ātri ir jānotīra 

sniegs. Šobrīd ierosinājums būtu tāds, ko tieši darīt, par cik šobrīd tiek 

skatīti arī vairāki ceļi un ir bijušas vairākkārt sarunas ar J.Bubnovu, 

kas arī ir izpilddirektora vietnieks tieši ceļu jautājumos, ko arī savā 

sniegtajā informācijā minēja, ka pašvaldībai ir vairāk nekā 400 ceļu un 

šobrīd būtu jāsaliek šie ceļi atbilstoši prioritātēm, tāpēc piedāvājums 

būtu pagastam atbilstoši novada griezumam netikai intensitātei 

izstrādāt ceļu apsaimniekošanas plānu, kur arī tad varētu pateikt gan 

Jums, gan arī pārstāvētai personai, gan arī uzņēmējiem, ko un kādā 

laikā pašvaldība varētu būvēt. Piekrīt advokāta norādījamam, ka ir 

iespējams šo ceļu saremontēt piesaistot arī Eiropas struktūrlīdzekļus, 

bet diemžēl šobrīd jāsecina, ka neviens Eiropas struktūrfonds nav 

paredzējis šī ceļa rekonstrukciju. Bez tam vienīgā iespēja, kā varētu šo 

ceļu, vai kādu līdzīgu ceļu saremontēt, kur arī pieskarsimies šim 

jautājumam, tas ir ņemt kredītu ar savu-pašvaldības 15 % 

līdzfinansējumu, ko parasti pasvaldība izmanto no pagasta pārvaldes 

uzkrājuma vai no pašvaldības uzkrājuma. Skaidro, ka, lai saņemtu 

kredītu šī ceļa remontam šajā gadā, jo noteikumi katru gadu mainās, ir 

jāsaņem Satiksmes ministrijas atzinums, ka šo ceļu ir nepieciešams 

remontēt, tur arī ir savi kritēriji, bet pēc sava subjektīvā viedokļa domā, 

ka šis ceļš neatbildīs nevienam no šiem minētajiem kritērijiem, tāpēc 

solīt to, ka tas šogad tiks izdarīts no savas puses būtu pārlieku 

optimistiski. Vēlas uzsvērt to, ka piekrīt tam, ka Atbalsta mājai 

“Brīvupes” valdes loceklei un advokāta pārstāvētai personai jādod 

zināmu laiku saprotamos termiņos, kad varētu saremontēt šo ceļu, 

atbilstoši pieejamajam finansējumam. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka ir komentārs 2 daļās. Ar interesi ir noklausījies visu šo 

diskusiju. Pirmais, ko vēlējās piebilst reaģējot uz to, ko minēja domes 

priekšsēdētājs, ka ceļu kategorizācija jau ir veikta, par ko arī stāstīja 

J.Bubnovs, ka ceļu kategorizācija prioritārtā secībā jau ir veikta 

balstoties uz šiem izstrādātajiem noteikumiem, kuri ir apstiprināti 

pirms gada. Skaidro, kāpēc tieši pirms gada aicināja izstrādāt tādus 

noteikumus, lai izvairītos no tādām situācijām, kad ir ļoti grūti 
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objektīvi novērtēt šo ceļu prioritzāciju attiecībā uz finansējuma 

piešķiršanu un šī kategorizācija ir veikta, bet tas 1 punkts, pie kā arī 

pieskārās vairāki runātāji, ko arī uzsvēra arī pirms gada ar aicinājumu 

izstrādāt šo plānu - kā mēs kā pašvaldība virzamies ar šī finansējuma 

piesaistīšanu un salabojam ceļus prioritārā secībā atbilstoši šai 

kategorizācijai, kas jau ir veikta un priekšēdētājs pats jau arī pieminēja 

šos noteikumus, bet no pēdējiem teikumiem ir sācis saprast to, ka 

pašvaldība jau ir gatava ņemt kredītu šī konkrētā ceļa atjaunošanai. 

Skaidro, ka neapstrīdami ir tas, ka to ceļu ir nepieciešams sakārtot un 

atbalsta to, ka visiem ceļiem ir jābūt sakārtotiem, bet ir aicinājums, 

līdzīgi tam, ko jau daudzi minēja virzīties attiecībā uz šīs 

kategorizācijas, kas jau ir veikta, bet ir jābūt skaidram plānam, jo 

tiklīdz ir šis plāns, tad tā mēs arī varam pateikt, kurā brīdī šie 

atjaunošanas darbi var sasniegt šo konkrēto ceļu. Aicinājums ir 

Tautsaimniecības komitejai, domes priekšsēdētājam un J.Bubnovam 

piestrādāt pie šī plāna un ko daram ar šiem ceļiem, kas ir pašvaldības 

pārraudzībā un neatkāpties no šīs kategorizācijas, jo tur nav tikai 

intensitāte, bet kā jau minēja vienību skaits. Otrā daļa komentāram ir, 

ka saprot to, ka ir advokāts, kas ir pilnvarots pārstāvēt fizisku personu 

un šīs fiziskas personas vārdā būtībā uzsvēra to, ka ceļiem uz uzņēmēju 

privātmājām būtu jābūt vienai no prioritātēm un tika uzsvērts tas, ka 

oficiāli pārstāvat fizisku personu un paužat arī šīs personas viedokli. 

Šobrīd tikai piefiksē to, lai vēlreiz pārliecinātos, vai tā ir un skaidro, 

ka šādās alegorijās vajadzētu zināt, ka pašvaldība, neapstrīdot to, ka 

šīs fiziskas personas ieguldījums Balvu novadā uzņēmējdarbības 

veicināšanā tiešām ir milzīgs, bet attiecībā uz ieņēmumiem (pilnīgi 

raisījāt interesi papētīt nodokļus, kas nonāk pašvaldībā). Jāņem vērā, 

ka uzņēmuma ienākuma nodoklis pašvaldības kasē neienāk, bet ienāk 

tikai daļa no iedzīvotāju ienākuma nodokļa un pēc šāda principa 

rēķinot ir vairāki ceļi, kurus varētu papētīt, kur dzīvo cilvēki, strādājot 

arī dažādus attālinātus darbus, ka pieļauj, ja rēķināt pēc tāda principa, 

tad būtu vēl daudzi ceļi, kas prioritāri būtu 1.vietās un savā ziņā to min, 

kā tādu absurda piemēru, bet ļoti cer, ka šis viedoklis, ka šiem ceļiem 

uz uzņēmēju privātmājām būtu jābūt prioritātē nav tiešām šīs fiziskas 

personas oficiāls viedoklis, neskatoties uz to, ka advokāts ir oficiālais 

pārstāvis. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro, par jaunuzbūvēto Balvu ielu Kubulu pagastā, uz ko 

norādīja advokāts, ka tas, kas attiecas no pašvaldības puses viss ir 

noticis- iela ir sakārtota, bet piekrīt tam, ka dīvaini izskatās tas, ka daļa 

ietves ienāk grāvī, kas ir Valsts ceļa nodalījums un tāpēc gaida šobrīd 

šī ceļa pārbūvi, kas arī sakārtos šo piegulošo teritoriju, kas šobrīd ir 

Balvu ielai un tā nav pašvaldības kompetence, kas šobrīd nav izdarīts. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka acīmredzot, šobrīd ir visi izteikušies un dod vēl advokātam 

pēdējo vārdu. 

Izsaka viedokli Gatis 

Gailis: 

Skaidro, ka pašvaldības kompetencē juridiski iespējams, ka arī nav tas, 

ko iepriekš minēja, bet, ja kāda gados vecāka kundze, vai bērns 

iebrauks grāvī un nodarīs sev kādus miesas bojājumus, tad pašvaldībai 

gan būs jāiesaistās šo cilvēku ārstēšanā, līdz ar to uzskata, ka ar šādām 

atrunām nevajadzētu manipulēt, jo Balvu novadā ir vadība un 

atbildīgie par ceļu, kas arī uzrauga un skatās šo ceļa posmu un ja nav 

juridisku instrumentu, tad ir cilvēciskie instrumenti būvniekiem un 
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noteikti var rosināt un izteikt priekšlikumus par drošības jautājumiem 

līdz laikam, kamēr notiks pārbūve var izdarīt sekojošas lietas - uzlikt 

aizsargbarjeras, brīdinājuma zīmes un tas ir pirmais, ko vēlējās uzsvērt 

attiecībā uz to, ka pašvaldība nav tieiska kaut ko teikt. Skaidro, ka ja 

aizbraucam uz Igauniju, kur viss ir sakārtots un mums ir neatkarība jau 

vairāk kā 30 gadus un mēs runājam par ceļiņiem pie pilsētas, ka jūs 

turpinat visus pašvaldības iesāktos darbus, bet pārējie iepriekšējie 

sastāvi acīmredzot nav darījuši pilnīgi neko un, ja tā turpināsim, tad arī 

pēc 10, 15 gadiem teiks, ka tad, kad būs nauda. Pasakās par to, ka tika 

dots vārds, bet visa sitēma, uzbūve, atbildes nav pēc būtības, bet gan 

atrunāšanās. Ļoti atvainojas, ja kādu ir aizskāris un novēl visiem labu 

dienu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir viena šī slimība, ka tiek izsludināta šo projektu 

rakstīšana, bet nav pašvaldībā šo ekspertu, speciālistu, kas tomēr 

pārskatītu gan plānus, gan shēmas, gan arī aprēķinus, kā arī iekļautos 

darbus, tad tiešām parādās tādi brīnumi, ka ceļš krīt upē vai trotuārs 

beidzas ar bedri. Skaidro, ka mēs neesam autoratatīva valsts un, ja arī 

priekšsēdētājs kaut kur min par to, kas arī ir teikts iesniegumā, ka viņš 

ir kaut ko solījis, ka tas ir labi, ka kaut ko sola, jo priekšniekam ir 

jāsola, kā arī jāveic darbi domājot ne tikai par "Brīvupēm", bet domājot 

arī par daudziem citiem uzņēmējiem, iedzīvotājiem Balvu novadā. 

Skaidro, ka ir labi, ka šie iesniegumi ir, tikai mēs varbūt nedaudz par 

vēlu un ar nokavēšanos tos izskatam, bet labi, ka to arī daram. Uzskata, 

ka to, kur cilvēkam dzīvot, vai veikt savu uzņēmējdarbību-mēs 

nedrīkstam teikt, ka ir izvēlēta nepareiza vieta, uzskata, ka cilvēkiem 

jādzīvo ne tikai ciematos, ne tikai Rīgā, bet tas ir labi, ka cilvēki dzīvo 

arī laukos un lauku teritorijā. Skaidro, ka ir šī tendence, ka ciemu centri 

vai pagastu centri, kur cilvēki ir privileģētā stāvoklī, bet šie attālie 

cilvēki uz ceļiem, kurus varēja arī redzēt pēc saraksta, pēc mājvietu 

skaita arī ir tādi paši sabiedrības locekļi, kuriem arī no pašvaldības 

jāsaņem pietiekams apjoms kaut kādu servisa pakalpojumu un tas būtu 

tikai niormāli un tas būtu kā pašvaldības uzdevums kaut ko domāt. 

Skaidro, ka paģājušajā gadā ir apstiprināts izvērtēšanas nolikums, 

noteikumi, bet nedrīkst tik ilgi iešūpoties, par ko arī visu laiku ir 

vedinājis no pagājušā gada rudens un apstiprinot jauno budžetu tika 

runāts par to, ko mēs darīsim, kā strādāsim, ka ir jābūt skaidram 

redzējumam par autoceļu atjaunošanas un remontēšanas kārtību. 

Skaidro, ka jau ir pagājis cik laika un šis plāns joprojām nav 

apstiprināts, līdz ar to dzīve tiek apgrūtināta pašvaldībai, kā arī netiek 

dots skaidrs redzējums iedzīvotājiem, uz ko varētu cerēt, kad kaut kas 

viņu dzīves apstākļos varētu uzlaboties. Skaidro, ka tas būtu jāizdara 

kā 1. uzdevums. Skaidro par satiksmes intensitātes uzskaiti, ka būtu 

jāmeklē cits ceļš un jābūt precīziem datiem par šo satiksmes intensitāti, 

ka šobrīd šie dati neievieš uzticību. Jāmeklē ceļš, kamēr būs 

finansējums Eiropas projektiem, jeb Satiksmes ministrijas 

saskaņojums, lai šie cilvēki, kuriem ir saimniecības grants ceļu malā 

nevajadzētu dzīvot arī putekļos. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Pirmais no tiem soļiem, kas būtu jādara, padomājot, vai būtu jāiegulda 

simti vai miljoni kaut kādos lielākos, vai mazākos ceļa garumos, bet 

vajadzētu atvieglot dzīvi iedzīvotājiem sākot ar atputekļošanas 

programmu un neievērojot īsti to ko nosaka Valsts ceļi, ka to drīkst 

darīt tikai līdz 20 m, jo lieliski zinam to, ka puteklis iet pa 300 un 400 
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m attāluma. Skaidro, ka ir jāapņemas un jābūt konkrētam plānam 

šobrīd nevis solījumam, bet izpildāmām lietām - par atputekļošanas 

pragrammas realizēšanu šovasar un tad jau pa ziemu varam skatīties 

un prioritizēt un skatīties, kāds ir ceļu stāvoklis. Ja tiek runāts konkrēti 

pa šo ceļu, tad 2017.gadā šis ceļš ir kapitāli atremontēts (ja to var tā 

uzskatīt priekš šī līmeņa ceļiem) gan ar sāngrāvjiem, gan ar 

novadgrāvjiem, gan ar seguma virskārtas atjaunošanu. Skaidro, ka pēc 

savas pirmās profesijas ir autoceļu inženieris, kā arī vakar vakarā pirms 

šīs komitejas sēdes vēlreiz pārbrauca šo ceļu personīgi, kā arī tad kad 

tika zvanījusi I.Supe, vai arī runāts ar T.Korlašu regulāri ir pasekojis 

šim ceļam un kāds ir šī ceļa stāvoklis un uzskata, ka tas ir viens no 

labākajiem ceļiem Kubulu pagastā. Skaidro, ka šobrīd šo iesniegumu 

iesniedzēji sagaida konkrētību no pašvaldības, kādi būs tālākie soļi, 

kāds būs rīcības plāns un tas nav izdarāms ne vienā dienā. Ja tiek runāts 

par kaut kādu virsmas apstrādi, tad vēl noritēs diskusijas, kur tas 

notiks, kādiem ceļiem, bet tas, ka būtu jāsper šie pirmie soļi, lai ar 

mašīnu tiešām var braukt bez putekļa, uz ko mēs nevarētu vienaldzīgi 

attiekties. Komitejas locekļiem lūgtu atbalstīt un dot konkrētu 

uzdevumu ar termiņu un būtu jāsaņem atbildes no pagasta pārvalžu 

vadītājiem, kas ir jādara attiecībā ar ceļu atputekļošanu, par iespējamo 

šīs dubultās virsmas apstrādi, bet kas notiek ar dubultās virsmas 

apstrādi, jo līdz ko nonāk tāds lēmums, tad veicot darbus bieži vien 

izrādās tas, ka finansējums ir nepietiekams un tas ir jāpalielina, ka 

nepietiek konkrētajiem darbiem, kas tiek norādīti sākotnēji un 

izmaksas bieži vien palielinās. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šobrīd nevar noformulēt konkrētu atbildi, kas rakstiski tiks 

saņemta, bet apņemās arī no savas puses personīgi uzraudzīt, kā 

veiksies izpilddirektora vietniekam J.Bubnovam ar šiem uzdotajiem 

darbiem, izpilddirektorei saistībā ar plānu un konkrētu rīcības plānu, 

kas būs novada kopumā un arī Kubulu pagastā, nepārtraukti skandinās 

šo atputekļošanas jautājumu, kas ir pirmais, lai no tādām situācijām 

izvairītos, nevis izvairītos, bet zināmā mērā kaut ko mēģināt 

samazināt. 

Izsaka viedokli Ingrīda 

Supe: 

Pasakās, par to, ka tika dota iespēja piedalīties šajās debatēs. Norāda 

uz to, ka vairāk kā stundu tiek runāts un norādīts uz to, kā būtu jāstrādā, 

cik svarīgi un prioritāri visas lietas ir, bet šobrīd, ko pati personīgi 

vēlētos saņemt, saprast un arī cerēt uz to, ka nāks ziema, lai bērni, kas 

saņem pakalpojumu Brīvupēs nokļūst droši, ne tikai pa vienām 

iebrauktām sliedēm un vecākiem nebūtu jājautā, vai ceļš ir iztīrīts, vai 

varēs iebraukt un vecākiem nebūs jāatceļ nodarbības, ka domājot arī 

par šo vēlētos, lai tas ceļš būtu uzturēts arī šādā stāvoklī, kāds tas 

šobrīd ir, ka nesaka to, ka tas ir šausmīgi traģisks, bet gribētos pa to 

braukt pienācīgi, kad nolīst lietus, lai to nogreiderētu, lai tas nebūtu 

jādara kaimiņam vienkārši to nošļūcot, lai tomēr tās mašīnas netiktu 

lauztas, gaidot, kamēr to izdara pašvaldība un ieliekot arī kaut kādā 

saprātīgā laika posmā, ka ceļš no sniega arī tiek iztīrīts. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka īsti iepriekš no tā ko teica J.Trupovnieks beigās īsti 

nesaprot, kāds ir īsti uzdevums. Vai tiek uzdots J.Bubnovam un 

administrācijai izkārtot, lai tomēr šim ceļam tiek šī dubultās virsmas 

uzklāšana atejot no šīs ceļu kategorizācijas, kura jau ir nolikumā, vai 

tiek uzdots izstrādāt plānu konkrēti uz visiem novada ceļiem, kur būtu 
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ietverts arī šis ceļš. Vēlas precizēt to, vai šis uzdevums tiks 

noformulēts rakstiski, jo viena no problēmām ir, ka daudz tiek runāts, 

bet maz tiek noformulēts lēmumos. Ko saprata arī pēc I.Supes teiktā, 

ka galvenokārt problēma ir ceļa uzturēšanas kvalitātē, protams, ka 

dubultā virsma ir vissvarīgākais un vislabākais, bet šobrīd runa arī ir 

par ceļa uzturēšanas kvalitāti un uzskata, ka šos jautājums gan var 

risināt uzreiz. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Norāda to, ka sen ir apstiprināts šis nolikums un kategorizāzija, kas 

jāizstrādā un tas joprojām nav vēl nobeigts. Otra lieta pa visiem ceļiem 

ir jāredz, kāds ir to stāvoklis un ko mēs kā pašvaldība varam darīt un 

kādā secībā tas tiks darīts. Uzskata, ka nevaram teikt to, ka ir izdarīts 

viss, kas ir jāizdara. Skaidro, kad deputāti ir šeit un kaut ko spriež un 

runā, tad vienmēr arī klāt ir izpildvaras pārstāvji, kuri saņem tiešus 

norādījumus un būtu diezgan interesanti, ja tagad katru ieteikumu 

apstiprinātu rakstiski. Pašiem ir jātiek galā un beidzot ir jāsaprot, kas 

mums ir prioritātes, kādus apjoma darbus varam veikt un paredzēt, 

kādu finansējumu piesaistīt, bet tajā pašā laikā, kamēr mēs domājam 

uzdevums Nr.1 uz grants ceļiem atputekļošana, ziemā ceļu tīrīšana un 

iespējams ir jādomā arī kaisāmās mašīnas iegāde. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, kas attiecas uz ceļu prioritizāciju, ka būtu jāvienojas par vienu 

principu, ka ir pieņemti saistošie noteikumi, kur ir atrunāti kritēriji un 

viens no kritērijiem ir ceļa faktiskā stāvokļa izvērtēšana un vērš 

uzmanību uz to, ka 400 ceļu un ir piesaistits 1 speciālists- 

komunālinženieris, ka tas ir diezgan garš process, vai tas būs sagaidīts 

šogad un tiks saņemts atzinums grūti spriest, tāpēc aicinātu to kritēriju 

eksperta atzinumu par ceļiem lūgtu novērtēt pagastu pārvalžu 

vadītājiem, vai arī šo kritēriju vispār izņemt un tad šos ceļus gradēt 

atbilstoši pagastam un tad arī šos ceļus salikt prioritārā secībā. Skaidro, 

ka runājot ar Kubulu pagasta pārvaldes vadītāju, I.Supi un T.Korlašu, 

ka ir saskatāms nākotnē tas, kad šo minēto ceļu varētu saremontēt, ka 

sākumā ir jāsaremontē Kubulu pagasta centra ielas un tad varētu 

ķerties vai pie šī ceļa, vai kāda cita ceļa, vai arī abu ceļu remonta 

kopumā, tāpēc aicinātu šos ceļus sagradēt pa pagastiem un tad varētu 

uztaisīt atsevišķu pašvaldības prioritāro ceļu projektu un tad meklēt arī 

sekojošu finansējumu, pasūtīt tehnisko dokumentāciju. Skaidro, ka 

pagastu pārvaldēm ir lūgts skatīties ceļu intensitāti un kritērijiem un 

pēc šī ceļa kategorizācijas noteikumi paredz to, ka šādu ceļu notīra 3 

reizes sezonā, bet apvienojoties pagastiem bija dažāda pieredze, kā 

tiek līdzfinansēti projekti, vai kā tiek segtas kredīta izmaksas, šobrīd 

Balvu novada pašvaldība kredītus maksā no pamatbudžeta, kāds ceļš, 

vai kāda iela ir saremontēta. Skaidro, ka ar Kubulu pagasta pārvaldi 

būtu jāsaskaņo- kādā secībā ziemā šo ceļu tīrīt, jo šeit tiek veikta 

uzņēmējdarbība, kas attiecas uz greiderēšanu, ka šādā sausā laikā tas 

ir diezgan bezjēdzīgs pasākums, par atputekļošanu, ka ir izstrādāta 

instrukcija, kā varētu pēc pašvaldības principiem vienoties vai tas būtu 

pēc intensitātes, vai attālumiem no ceļa vidus, vai ceļa malas līdz 

mājas. Vairāki pagasti veic šos atputekļošanas darbus. Aicinātu visus 

pagastu pārvaldniekus iesniegt sarakstu, kuri ceļi viņuprāt būtu 

jāatputekļo. Skaidro, ka šajā brīdī nav paredzēts ņemt kredītu, jo pēc 

šī brīža kritērijiem šo ceļu neizdosies saskaņot. Skaidro, ka kopīgiem 

ceļiem jāmeklē risinājums arī šim ceļam. Tiklīdz būs sagradētas 

Kubulu ielas un Kubulu ceļi tad arī skaidri varēs pateikt iesniegumu 
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iesniedzējiem, kad varētu nonākt pie šī ceļa vai dubultās virmas vai 

asfalta un piekrīt J.Trupovniekam par atputekļošanu, ka tas būtu jādara 

jau šogad domājot par šo izstrādāto kritēriju. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka mēģināsim noformulēt uzdotos uzdevumus- par 

atputekļošanu, ka tas ir jādomā un jāveic, jo, ja mēs tādos tempos to 

darīsim, tagad to līdz ziemai neizdarīsim. Atbilstoši kategorijām 

jānovērtē esošā ceļa stāvoklis. Uzskata, ka nav nepieciešams Kubulu 

ciema ielu remontu saistīt ar nākošajiem plāniem vai darbiem, ka ir 

jāskatās sitēma kopumā novadā, kurš ir svarīgāks ceļš un neatliekami 

veicams. Saka paldies par pilsonisko drosmi un vēlēšanos rakstīt 

pašvaldībai. Skaidro, ka droši vien nedēļas vai divu nedēļu laikā tiks 

rakstiski noformulēts no izpildvaras par pašvaldības rīcības plāniem 

un iespējām +- 5gades termiņiem. 

Izsaka viedokli Ingrīda 

Supe: 

Skaidro, ka ļoti grūti saprast vai iztēloties tos vecākus un tos bērnus, 

kas saņem pakalpojumus Brīvupēs un sīkāk par tiem paskaidro. 

Skaidro, ka novads un pašvaldība var būt lepni, ka ir tāda vieta, ka šeit 

nebrauc tikai Balvu bērni, bet gan no Rēzeknes, Gulbenes, ka šie bērni 

varēs nokļūt droši. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka tiks domāts kā ātrāk un labāk priekš iedzīvotājiem gūt 

sapratni par to, ko pašvaldība darīs uz autoceļiem un kā šos ceļus 

novedīs līdz tādam stāvoklim, lai visi būtu apmierināti. Uzdevums tiek 

dots J.Bubnovam veikt plānu par ceļu atputekļošanu, ceļu 

kategorizāciju novadā, ceļu seguma stāvokli, iespējamajiem 

priekšlikumiem, secību, kādā turpmāk varētu veikt darbus uz 

pašvaldības autoceļiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Prioritizēšanās, analītika un plāns par ceļiem ir plānota uz nākošo 

komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka šī vasara ir ļoti sausa, bet vēlētos saprast - nāk pavasaris 

tad atputekļojam, sauss vai slapjšs arī to daram un zinam to, ka tas nāk 

no pašvaldības ceļu fonda un, ja tas tiek darīts, tad, kaut ko no šī 

finansējuma nevarēsim izdarīt citu un nevarēsim uzkrāt līdzekļus 

lielākiem darbiem, tad vēlētos vērst arī uzmanību uz šo atputekļošanu, 

kur ir tuvu pie ceļiem saimniecības, ka sāļi no putekļiem uzsēstas uz 

zāles, kāda būs šī kārtība. Par ceļu izvērtējumiem, ka vasaras sezonā 

tas īsti nebūs korekts rezultāts, ka ceļš ir jāvērtē tad, kad ir slapjie 

gadalaiki, kad tieši atklājas šī ceļa zemsedze un ceļa kārta. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšnai un veikt uzdotos 

uzdevumus izstrādāt plānu par ceļu atputekļošanu, ceļu kategorizāciju 

novadā, ceļa seguma stāvokli, iespējamajiem priekšlikumiem, secību, 

kādā turpmāk varētu veikt darbus uz pašvaldības autoceļiem. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Skaidro, ka iespēju robežās šis ceļš tiek uzturēts, bet ierosina turpmāk 

droši zvanīt un sazvanoties iespēju robežās ziemā šie uzturēšanas darbi 

tiks darīti. Par atputekļošanu skaidro, ka no pašvaldības šim 

pasākumam būtu nepieciešams papildus finansējums, jo pagasta ceļa 

budžetā šīs naudas nav, lai veiktu šos darbus. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka var saprast to, ka problēmu ir vairāk nekā spējam tās 

atrisināt. Aicina apstiprināt to, ka šī informācija ir saņemta un 

pieņemta zināšanai. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sniegtā informācija tiek pieņemta zināšanai un 

J.Bubnovam tiek uzdots veikt uzdevumus - izstrādāt 

plānu par ceļu atputekļošanu, ceļu kategorizāciju 

novadā, ceļa seguma stāvokli, iespējamajiem 

priekšlikumiem, secību, kādā turpmāk varētu veikt 

darbus uz pašvaldības autoceļiem. 

 

2.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas 

kārtību Balvu novadā” (informatīvs) 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo un sīkāk paskaidro par saistošajiem noteikumiem “Par 

rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas kārtību Balvu novadā”. 

Skaidro, ka šādā redakcijā piedāvātu virzīt publiskai apspriešanai, lai 

cilvēki izsaka savu viedokli, ka varbūt būs kādi ieteikumi gan arī par 

ezeru sarakstu papildināšanu, vai arī kāda ezera izņemšanu ārā no 

saraksta. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka Pērkonu ezers ir izvērtēts vai par Balvu pilsētas ezeru 

vispār netiek runāts. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka Balvu ezerā nav iespējams nodrošināt šādu aktivitāti. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina pieņemt zināšanai sniegto informāciju. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sniegtā informācija par saistošajiem noteikumiem “Par 

rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas kārtību Balvu 

novadā” tiek pieņemta zināšanai. 
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3.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves fonda Balvu ielas posma 

seguma atjaunošanai un ūdens atvades sistēmas sakārtošanai Kubulu pagastā Balvu 

novadā 

 

Ziņo Artūs Luksts: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka piekrīt 

iepriekš teiktajam par barjeras uzlikšanu uz ietvi, kā arī būtu 

nepieciešams uzlikt barjeru no Balvu ielas uz Kurnas upi, jo tur arī var 

notikt kāds nelaimes gadījums, bet tam ir nepieciešams papildus 

finansējums. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka tas vizdrīzāk būs jādara no pašvaldības līdzekļiem, jo diez 

vai Valsts ceļi ieguldīs kaut ko šādam mērķim. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka to labāk izspriedīs Kubulu pagasta pārvaldes vadītājs kopā 

ar J.Bubnovu, kāds būtu labāks risinājums. Jautā, kādi tieši ir paredzēti 

darbi. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Luksts: 

Sīkāk paskaidro par paredzamajiem darbiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves 

fonda Balvu ielas posma seguma atjaunošanai un ūdens 

atvades sistēmas sakārtošanai Kubulu pagastā Balvu 

novadā" 

 

4.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no pašvaldības ceļu/ielu rezerves fonda projekta 

“Kubulu ciema ielu pārbūve” īstenošanai 

 

Ziņo Artūrs Luksts: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Lūdz uz domes sēdi pievienot shēmu, lai būtu saprotams, kur tieši tas 

ir. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka lēmumprojektā vajadzētu papildināt par summām, lai būtu 

skaidrāk, no kādām summām tas paredzēts. Lūdz uz domes sēdi to 

papildināt. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no pašvaldības 

ceļu/ielu rezerves fonda projekta “Kubulu ciema ielu 

pārbūve” īstenošanai" ar labojumiem 

 

5.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Rugāju pagasta nekustamā īpašuma “Skaras” zemes vienībai 

ar kadastra apzīmējumu 3874 017 0002, un nekustamā īpašuma “Cīrulīši” zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 3874 017 0003 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Rugāju pagasta nekustamā īpašuma “Skaras” zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 3874 017 0002, un 

nekustamā īpašuma “Cīrulīši” zemes vienībai ar 

kadastra apzīmējumu 3874 017 0003" 

 

6.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Šķilbēnu pagasta nekustamā īpašuma “Skaidrības” zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 3882 004 0021 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Šķilbēnu pagasta nekustamā īpašuma “Skaidrības” 

zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 3882 004 0021" 

 

7.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Šķilbēnu pagasta nekustamā īpašuma “Līči” zemes vienībā ar 

kadastra apzīmējumu 3882 004 0094 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Šķilbēnu pagasta nekustamā īpašuma “Līči” zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 3882 004 0094" 

 

8.§ 

Par medību tiesībām Vilmāram Šakinam Briežuciema pagasta un Lazdulejas 

pagasta nekustamajos īpašumos 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Ilze 

Avota: 

Atbild uz jautājumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu. 
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Izsaka viedokli Ilze 

Avota: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par medību tiesībām Vilmāram Šakinam Briežuciema 

pagasta un Lazdulejas pagasta nekustamajos īpašumos" 

 

9.§ 

Par rezerves zemes fonda zemes vienības piekritību Balvu novada pašvaldībai, 

zemes vienības Žīguru pagastā, Balvu novadā sadali, nosaukuma “Piekraste” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par rezerves zemes fonda zemes vienības piekritību 

Balvu novada pašvaldībai, zemes vienības Žīguru 

pagastā, Balvu novadā sadali, nosaukuma “Piekraste” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības 

vārda un nodošanu atsavināšanai" 
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10.§ 

Par zemes vienību apvienošanu Rugāju pagastā, Balvu novadā, zemes vienības 

atzīšanu par starpgabalu, jauna īpašuma izveidošanu, nosaukuma “Stārķi” piešķiršanu 

un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes vienību apvienošanu Rugāju pagastā, Balvu 

novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, jauna 

īpašuma izveidošanu, nosaukuma “Stārķi” piešķiršanu 

un nodošanu atsavināšanai" 

 

11.§ 

Par grozījumu Balvu novada domes 2018.gada 22.novembra lēmumā “Par 

nedzīvojamo telpu Stacijas ielā 19, Balvos, Balvu novadā nomas līguma pagarināšanu”. 

 

Ziņo Terēzija Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par grozījumu Balvu novada domes 2018.gada 

22.novembra lēmumā “Par nedzīvojamo telpu Stacijas 

ielā 19, Balvos, Balvu novadā nomas līguma 

pagarināšanu”." 

 

 

 

 

 

 



21 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

12.§ 

Par grozījumiem Balvu novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par 

nekustamā īpašuma izveidošanu, nosaukuma “Verpuļeva 41” un adreses piešķiršanu 

zemes vienībai Balvu pagastā, Balvu novadā, un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai ” 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka diezgan īpatnēja tā situācija. Kāda iemesla pēc šis dīķis 

pašvaldībai ir nepieciešams. 

Izsaka viedokli Ginta 

Zaharāne: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka piekristu pagasta pārvaldniekam par šo risinājumu. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Jautā, kāpēc iepriekš bija pieņemts tāds lēmums par nodošanu 

atsavināšanai. 

Izsaka viedokli Ginta 

Zaharāne: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka nezin kāds būtu 

risinājums, jo tiek saņemts iesniegums ar lūgumu izbeigt 

konfliktsituāciju, kā to izdarīt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka pareizais risinājums būtu tāds, ka šis dīķis piederētu 

pašvaldībai. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka pēc būtības mēs nostājamies tiesneša lomā. Cilvēks visu 

laiku ir uzskatījis, ka tas ir viņa īpašums, bet tad noskaidrojās, ka tas 

tā nav, bet lielākā problēma ir iebraucamais ceļš. Skaidro, ka šobrīd 

varbūt pat būtu pareizi neizskatīt šo jautājumu un uzaicināt abas šīs 

personas, lai sniedz informāciju. Skaidro, ka ir jāizlemj, kā atrisināt šo 

situāciju. Skaidro, ka pagasta pārvaldes vadītājs piedāvā šobrīd 

risinājumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kādas ir prasības ugunsdzēšanas dīķiem un kāda tur ir ūdens 

kvadratūra. 

Izsaka viedokli Ginta 

Zaharāne: 

Sīkāk paskaidro par dīķa kvadratūru. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šis jautājums nav steidzams un vēlētos vēl saprast un 

izrunāt visus neskaidros jautājumus. Skaidro, ka pie šī lēmumprojekta 

vēl jāpiestrādā. Jānoskaidro, kādas ir prasības, kāda ir situācija, jo 

šobrīd pagasta pārvaldes vadītājs atrisina konfliktsituāciju starp 

pierobežniekiem, bet pašvaldībai ir jāuzņemās saistības par 

ugunsdzēsības dīķi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā, vai mazdārziņos ir brīva piekļuve ūdens tilpnēm. 

Izsaka viedokli Ginta 

Zaharāne: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka pagasta pārvaldniekam būtu uzdevums apzināt šīs 

pašvaldībai piederošas ūdens tilpnes. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu sniedzot negatīvu atzinumu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  
nav 

"pret" -  2 (Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"atturas" -  2 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai ar negatīvu atzinumu darba 

kārtības jautājumu "Par grozījumiem Balvu novada 

domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par nekustamā 

īpašuma izveidošanu, nosaukuma “Verpuļeva 41” un 

adreses piešķiršanu zemes vienībai Balvu pagastā, Balvu 

novadā, un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai”" 

 

13.§ 

Par nekustamā īpašuma “Ķirsīši” Balvu pagastā, Balvu novadā izveidošanu un 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Ķirsīši” Balvu pagastā, Balvu 

novadā izveidošanu un nodošanu atsavināšanai" 

 

14.§ 

Par nosaukuma “Celmiņi” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Susāju pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz 

pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Celmiņi” piešķiršanu nekustamajam 

īpašumam Susāju pagastā, Balvu novadā, zemes vienības 

atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz 

pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai" 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma “Mežrozītes”, Bērzkalnes pagastā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Mežrozītes”, Bērzkalnes 

pagastā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

16.§ 

Par nosaukuma “Ezermala 30” un adreses piešķiršanu nekustamajam īpašumam 

Kubulu pagastā, Balvu novadā un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Ezermala 30” un adreses piešķiršanu 
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nekustamajam īpašumam Kubulu pagastā, Balvu novadā 

un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai" 

 

17.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Bērzpils pagastā, Balvu novadā, nosaukuma 

“Jaunupīte” piešķiršanu un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma izveidošanu Bērzpils pagastā, 

Balvu novadā, nosaukuma “Jaunupīte” piešķiršanu un 

nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai" 

 

18.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves fonda autoceļa Bērzkalne-

Ploskena remontam 

 

Ziņo Skaidrīte 

Saleniece: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Sīkāk paskaidro par lēmumprojektu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kādi darbi tiks veikti? 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Lūdz noprecizēt apsekošanas aktu, lai būtu saprotams ceļa platums, 

caurtekas garums, diametrs. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves 

fonda autoceļa Bērzkalne-Ploskena remontam." 

 

19.§ 

Par atļaujas izsniegšanu SIA “WAKE UP” izmantot pašvaldībai piederošo 

pontonu iznomājamā ūdensmotocikla novietošanai un braukšanas zonas iezīmēšanu 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Ginta 

Zaharāne: 

Atbild uz jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. Aicinātu padomāt par to, ka ir daudzas lietas, ko var 

sakārtot pilsētas pārvalde, pieaicinot ekspertus izvērtēt daudzu 

komisiju lietderību. Sīkāk paskaidro par saņemto iesniegumu un 

iespējām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā par atļaujas izsniegšanas termiņu un vai tas saistās ar jaunās 

muižas plānojuma izstrādi. 

Izsaka viedokli Ginta 

Zaharāne: 

Skaidro, ka varētu konkrēti atrunāt lēmumprojektā atļaujas 

izsniegšanas termiņu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka būtu jāskata, kādā no komitejām ezera apsaimniekošanas 

plānu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Maruta 

Castrova: 

Skaidro, ka kopīgi būtu jādomā un jāatrisina jautājums par Vilnīti. Visa 

šī ezeru apbūve un sakārtošana paliek ļoti aktuāls jautājums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. Komitejas locekļi apspriežoties nolemj atļaut izsniegt 

atļauju, bet lēmumprojektā atrunāt termiņu līdz 2023.gada 

30.septembrim. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar labojumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šogad noteikti neuzsāks šo darbību. Jādomā būtu par 

peldvietu sakārtošanu- saliekot bojas, lai tas netraucē. Noteikti būtu 

jābūt izstrādātiem saistošajiem noteikumiem. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par atļaujas izsniegšanu SIA “WAKE UP” izmantot 

pašvaldībai piederošo pontonu iznomājamā 

ūdensmotocikla novietošanai un braukšanas zonas 

iezīmēšanu" ar labojumiem 
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20.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no pašvaldības ceļu/ielu rezerves fonda 

“Autoceļa Briežuciems-Baltinava paskaidrojuma raksta izstrādei ” 

 

Ziņo Sarmīte Tabore: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka būtu lūgums sarunās ar Latvijas valsts 

ceļiem vilcināt pēc iespējas ilgāk aktu parakstīšanu par ceļu 

pārņemšanu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka žēl, ka nebija tāda informācija. Skaidro, ja ir tirdus izpētes 

rezultāti, tad vajadzētu apzināt. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, vai tiek izbeigti darbi pēc ceļu pārņemšanu un vairs nekas netiks 

darīts. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka tiklīdz ceļš ir pārņemts, tā visa atbildība gulstās uz 

pašvaldības pleciem. Skaidro, ka lēmumprojektā uz domes sēdi būtu 

nepieciešams iestrādāt šo konkrēto summu. 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Tabore: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ja vienojamies par to, ka tas ir jādara, tad sākotnēji jāveic 

tirgus izpēte, iepirkums un tad jau piešķirt finansējumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar tahniskajiem labojumiem. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no pašvaldības 

ceļu/ielu rezerves fonda “Autoceļa Briežuciems-

Baltinava paskaidrojuma raksta izstrādei ”" ar 

labojumiem 

 

21.§ 

Par autoceļa "Rugāji-Tikaiņi" pārbūvi 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu virzīt jautājuma izskatīšanu 

15.jūnija Finanšu komitejas sēdē, par ko komitejas locekļi nobalso ar 

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs Maksimovs, Jānis 

Trupovnieks) balsīm par, pret - nav, atturas - nav. Priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka Rugāju pagasta pārvaldes vadītājai tika uzdots uzdevums 

apkopot informāciju par šī autoceļa pārbūvi. 
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Izsaka viedokli Arnita 

Pugača: 

Skaidro, ka konkrētu informāciju varētu sagatavot un sniegt 15.jūnija 

Finanšu komitejas sēdē. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Sīkāk paskaidro par balsojumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Virzīt iesniegto lēmuma projektu izskatīšanai 2023.gada 15.jūnija 

Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

3 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Jānis Trupovnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai 2023.gada 15.jūnija Finanšu 

komitejai darba kārtības jautājumu "Par autoceļa 

"Rugāji-Tikaiņi" pārbūvi" 

 

22.§ 

Par Balvu pilsētas notekūdeņu attīrīšanas iekārtu (NAI) (informatīvs) 

 

Ziņo Aivars Pugejs: Ziņo un sīkāk paskaidro par Balvu pilsētas notekūdeņu attīrīšanas 

iekārtu (NAI). Sīkāk paskaidro par notekūdeņu attīrīšanas iekārtu un 

vēsturi kopumā. Skaidro, ka ir saņemts lēmums, par ko arī ir informēta 

pašvaldība, par neatbilstību novēršanu. Ka būtu nepieciešams gatavot 

tehniskos noteikumus, noskaidrot iepirkuma rezultātus, ka būtu 

projekts, plāns, kā varētu to risināt. Bez iepirkuma veikšanas ir vēl citi 

uzdevumi, kas būtu jārisina un sīkāk paskaidro. Vēlamies, lai 

pašvaldība atbalsta un ir ieinteresēta izstrādāt šo projektu un ņemt vērā 

šo atzinumu. 

Izsaka viedokli Valters 

Dambe: 

Sīkāk skaidro par notekūdeņu attīrīšanas iekārtas izpēti un 

saņemtajiem atzinumiem. Ka nav paredzēts slēpekļa un fosfora 

attīrīšanai, iekārtas ir novecojušas un nolietotas. Nav iespējams salabot 

vecās iekārtas, ka nepieciešams palielināt attīrīšanas iekārtu caurplūde, 

lai varētu caur attīrīšanu iet visi notekūdeņi. 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Skaidro, ka lielākais izaicinājums būtu pareizi saplānot jaunajā 

būvprojektā darbu veikšanas sadaļu, kādi būtu etapi un soļi veicami, 

kā redzētu šo jautājumu. Sīkāk skaidro par iespējamo dūņu pārstrādi 

un elektroinstalāciju. Var tālāk arī domāt, ko var darīt ar Balvu 

pansionāta attīrīšanas iekārtām. Projektēšanas uzdevums ir sagatavot 

un realizēt. 

Izsaka viedokli Valters 

Dambe: 

Pirms projektēšanas uzsākšanas būtu jāpieņem lēmums par pansionāta 

atslēgšanu, vai tas tiks pieslēgts pie šīm attīrīšanas iekārtām, vai ir 

nepieciešams paredzēt šo jaudu vai neparedzēt un tad arī uzsākt šo 

projektēšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka nav bijis iespēju redzēt šo informatīvo ziņojumu, bet vai 

nevarētu būt kāda vienkāršota shēma, kas būtu veicams, kas vēl ir tās 

lietas, kas ir jāizdara. Vai ir iespējams paredzēt to, ka virsūdeņus, lietus 

ūdeņus varētu novadīt atsevišķi. 
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Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro par saistošajiem noteikumiem lietus ūdens 

novadīšanai, kas mums nemaz nav. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Cik bieži iznāk braukt pansionāta attīrīšanas iekārtas jautājumā. 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir jādomā par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Jautā, vai varētu domāt, ka būs kaut kāds termiņš vismaz augusts, 

septembris, kad šis jautājums tiks aktualizēts. Skaidro, ka no savas 

puses var jau veikt kaut kādus nelielus soļus uz priekšu- topogrāfiju, 

bet kaut kādus lielus darbus tā uzsākt uzreiz nav iespējams. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu nepieciešama vienkāršota shēma un kas būs tas, kas 

aktualizēs to uz vasaras beigām - "San-tex". 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Skaidro, ka no pašvaldības arī būtu nepieciešams projektu vadītājs, kas 

visu šo aktualizētu. Šo jautājumu būtu nepieciešams aktualizēt arī 

pašvaldībai. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju par Balvu pilsētas notekūdeņu 

attīrīšanas iekārtu (NAI) pieņemt zināšanai. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Sergejs 

Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Sniegto informāciju par Balvu pilsētas notekūdeņu 

attīrīšanas iekārtu (NAI) pieņemt zināšanai. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:25 

 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                  Jānis Trupovnieks 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 


